
Zápis z jednání č. 1 - legislativní komise AS VŠE 

1.2. 2010 

 

Přítomni: 

Petr Berka, Jarmila Radová, Radek Soběhart, Zbyněk Švarc 

Omluveni: 

Alena Plášková 

 

Program jednání: 

1. Návrh úpravy Studijního a zkušebního řádu pro doktorské studium 

2. Příprava Etického kodexu VŠE 

3. Různé 

Průběh jednání: 

K bodu 1: 
Legislativní komise se zabývala návrhem úpravy Studijního a zkušebního řádu pro doktorské studium. 
Seznámila se s historií prací na SZŘ a také s návrhem děkanů FFÚ a NF a stanoviskem pedagogické 
komise. 
Komise projednala připomínky členů komise, k postupu přípravy a projednávání materiálu a k jeho 
obsahu, zejména k povinnosti studentů vykonávat práci na katedrách, k průběhu státních zkoušek a 
obhajob, včetně otázky maximální délky studia a práva studenta na opakování obhajoby. 
Závěr: 
Legislativní komise nedoporučuje předložený návrh schválit. Současně doporučuje rektoru VŠE, 
vypracovat za účasti proděkanů na základě předaných připomínek ucelený nový návrh studijního a 
zkušebního řádu pro doktorské studium, který bude před předložením AS VŠE projednán na kolegiu 
rektora. 

K bodu 2: 
Legislativní komise ocenila aktivitu členů AS, kteří zaslali podklady ke zpracování etického kodexu 
VŠE, zejména prof. Berky, který připravil jeho 1. návrh. 
Komise projednala obsahový rámec kodexu, jeho začlenění do systému vnitřních předpisů VŠE a 
postup dalšího projednávání. 
Závěr: 
Legislativní komise dopracuje text a zašle ho prostřednictvím AS VŠE k připomínkám AS fakult.  
 
K bodu 3: 
Příští jednání legislativní komise se koná 1.3.2010 od 13.30 na č. 224 NB. 
 
Za správnost: Zbyněk Švarc – předseda legislativní komise 
 
 

 

 

 


